
 
 

RP.0057.6.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 16 czerwca 2022 r. do dnia 14 września 2022 r. 

 

15.06.2022  

− odbyła się cykliczna narada robocza z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inspektora nadzoru i Wykonawcy zadania inwestycyjnego pn.” Odrodzenie kulturalnego  

i historycznego krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i Młynary (Polska) w interesie 

skoordynowanego rozwoju lokalnego (2020-2022). Na naradzie omówiono postęp oraz 

rozwiązania technologiczne wykonywanych robót. 

 

18.06.2022 

− wzięłam udział w zawodach sportowo-pożarniczych o Puchar Starosty Elbląskiego, 

zorganizowanych przez OSP Młynary. 

21.06.2022 

− zorganizowałam zebranie z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych w celu 

omówienia spraw bieżących, 

 

− ogłoszono drugie postępowanie w trybie podstawowym na podstawie art. 275 pkt 2 Pzp na 

realizacje zadania pn. „Zakup laptopów dla dzieci z rodzin byłych pracowników PPGR” z 

terminem składania ofert do dnia 29 czerwca 2022 roku. 

W związku z licznymi pytaniami o wyjaśnienie zapisów Specyfikacji Warunków 

Zamówienia wydłużono do dnia 05 lipca 2022 roku termin składania ofert. W 

wyznaczonym terminie wpłynęły trzy oferty złożone przez:  

o 1) Bechtle Direct Polska Sp. z o.o. ul. Krakowska 29, 50-424 Wrocław – z cena 

274 596,11 zł brutto; 

o 2) Matcom Marcin Sebastian Ziółek ul. Moniuszki. 12-100 Szczytno  – z ceną 

282 063,60 zł brutto; 

o 3) PPHU Computer-Service.pl Beata Wojtal ul. Studzienna 37-38/B, 82-300 Elbląg 

– z ceną 283 732,96zł brutto. 

W dniu 13 lipca 2022 roku na wniosek komisji przetargowej zatwierdziłam jako 

najkorzystniejszą ofertę złożoną przez Bechtle Direct Polska Sp. z o.o. z Wrocławia. W 

dniu 25 lipca 2022 roku z ww. Wykonawca podpisałam umowę na dostawę 117 szt. 

laptopów o wartości 274 596,11 zł. brutto. W dniu 19 sierpnia 2022 roku dokonano odbioru 

117 szt. laptopów LENOWO i do dnia dzisiejszego wydano dla dzieci 106 szt. 

 

− wzięłam udział w spotkaniu w sprawie wspólnot mieszkaniowych. 

 



 
 

22.06.2022 

− odbyła się kontrola przedstawiciela archiwum państwowego w Malborku. Oczekujemy na 

wyniki kontroli. 

− komisja stypendialna Burmistrza Miasta i Gminy Młynary przyznała stypendia 11 uczniom 

ze Szkoły Podstawowej w Młynarach i 2 uczniom ze Szkoły Podstawowej w Błudowie na 

kwotę 5 000,00 zł. za osiągnięcia w nauce i sporcie.  

− wzięłam udział w zakończeniu roku szkolnego. 

26.06.2022 

− odbyły się zawody wędkarskie o puchar Burmistrza Miasta i Gminy Młynary. 

30.06.2022 

− wręczono nagrody w konkursie „Wieś z inicjatywą”, w którym sołectwo Karszewo zajęło 

II miejsce i otrzymało nagrodę pieniężną w wysokości 5 000,00 zł.  Jest to kolejne już 

wyróżnienie sołectwa Karszewo w powiatowym konkursie. W 2015 roku Karszewo zajęło 

III miejsce, a w latach 2017, 2019 i 2021 otrzymywało wyróżnienie. 

04.07.2022 

− zorganizowałam spotkanie z Sołtysami Gminy Młynary w celu omówienia organizacji 

Dożynek Gminnych 2022. 

05.07.2022  

− wysłano do Fundacji PKO BP propozycję projektu lokalnego polegającego na zakupie 

nowego samochodu transportowego na potrzeby Gminy Młynary. W dniu 7 lipca Fundacja 

zaproponowała bezpłatne przekazanie Gminie samochodu Marki TOYOTA Proace Verso 

rocznik 2019. W dniu 15 sierpnia Fundacja przekazała oficjalnie samochód na własność 

Gminy Młynary.  

07.07.2022 

− podpisałam akt notarialny w sprawie służebności przesyłu działek nr 

106/1,139,140/2,121,21/1 obręb Karszewo. 

 

− odbyło się zebranie sołeckie sołectwa Młynary w celu zmiany przeznaczenia funduszu 

sołeckiego na 2022 rok. 

 

− ogłoszono w bazie konkurencyjności zapytanie ofertowe na wykonanie Diagnozy 

cyberbezpieczeństwa Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach w ramach programu Cyfrowa 

Gmina. Do dnia 14 lipca złożono 3 oferty. Za najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy NT 

Group Systemy Informatyczne Sp. z o.o. z siedzibą w Łodzi, która spełniła wymagania 

określone w zapytaniu i złożyła najkorzystniejszą ofertą za łączną kwotę 2 152,50 zł brutto. 

W dniu 28 lipca zawarłam umowę z wybranym wykonawcą z terminem realizacji do dnia 

12 sierpnia 2022 r. Tego dnia podpisano z firmą NT Group Systemy Informatyczne  



 
 

Sp. z o. o. protokół odbioru wykonania diagnozy cyberbezpieczeństwa Urzędu Miasta i 

Gminy w Młynarach Wartość wykonanych prac wyniosła 2 152,50 zł brutto. 

09.07.2022 

− odbył się jubileusz 50-lecia Koła Wędkarskiego PZW Młynary, w którym Burmistrz 

reprezentowała Sekretarz Gminy Młynary Pani Anna Kołodziej-Rabiczko. 

13.07.2022 

− przy udziale przedstawicieli Nadleśnictwa Młynary, Gminy Młynary oraz wykonawcy 

firmy ELMER, odbył się odbiór drogi publicznej wykonanej z płyt „Kraskowo etap V" 

finansowany przez Nadleśnictwo Młynary. Wartość inwestycji wniosła 189 336,00. 

14.07.2022 

− odbyło się spotkanie z Panią Danutą Pych Sołtys Kwietnika oraz z Panią Dominiką 

Zabiełło Dyrektor Ośrodka Kultury w sprawie gminnego turnieju sołectw. 

15.07.2022 

− odbiór promes na inwestycje na terenach popegerowskich 

 

− odbył się odbiór robót obejmujący naprawę dachu Remizy OSP Błudowo. Roboty 

dekarskie wykonał Pan Jacek Grzegowski prowadzący działalność gospodarczą pn. Usługi 

Ogólnobudowlane Dach-Land ul. Zawadzkiego 60 82-440 Dzierzgoń.  Komisja odebrała 

wykonane roboty bez uwag. 

16.07.2022 

− w Kwietniku odbył się Turniej Sołectw Gminy Młynary. W tegorocznych zmaganiach 

wzięło udział osiem sołectw: Karszewo, Kurowo Braniewskie, Kwietnik, Młynary, Nowe 

Monasterzysko, Płonne, Sąpy i Włóczyska.  W tym roku puchar powędrował do sołectwa 

Sąpy. Zwycięzcy w przyszłym roku będą gospodarzami Turnieju Sołectw Gminy 

Młynary.   

19.07.2022 

− odbyło się spotkanie z Panem Andrzejem Szczerbiakim i Panią Beatą Kmito w sprawie 

omówienia sposobu realizacji robót wykończeniowych w kotłowni przy świetlicy wiejskiej 

w m. Zastawno. 

 

− odbyła się cykliczna narada robocza z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inspektora nadzoru i Wykonawcy zadania inwestycyjnego pn.” Odrodzenie kulturowego 

i historycznego krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i Młynary (Polska) w 

interesie skoordynowanego rozwoju lokalnego (2020-2022), tematem narady było 

omówienie postępu wykonanych prac i zastosowanie rozwiązań wykonawczych. 

 



 
 

20.07.2022 

− obchodzona była pierwsza rocznica funkcjonowania Klubu Senior+ w Młynarach.  

21.07.2022 

− Sekretarz Miasta i Gminy Młynary Pani Anna Kołodziej-Rabiczko reprezentowała 

Burmistrz na uroczystym apelu połączonym z wręczeniem odznaczeń i aktów 

nominacyjnych na wyższe stopnie policyjne z okazji Święta Policji w Pasłęku, 

22.07.2022 

− odbyła się cykliczna narada robocza z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, Inżyniera 

Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było podsumowanie wykonanych robót w 

zakresie technologii oraz omówienie przyczyn słabego postępu prac w realizacji budynku 

socjalno-technicznego. 

 

− odbyła się III Edycja Akcji Krwiodawstwa zorganizowana przez Nadleśnictwo Młynary. 

26.07.2022 

− w biurze Lokalnej Grupy Działania Partnerstwo Północnej Warmii i Wysoczyzny 

Elbląskiej złożono wniosek o dofinansowanie w zakresie budowy tężni solankowej 

w parku za młynem w Młynarach. Całkowitą wartość projektu planuje się w kwocie: 

286 234,99 zł, w tym planowane dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich w wysokości 63% tj.  180 328,00 zł. 

 

− podpisano z firmą Iterum sp. z o.o. protokół odbioru końcowego prac w ramach pełnienia 

funkcji inżyniera projektu pn. Wdrożenie systemu e-usług w Gminie Młynary. Całkowita 

wartość prac realizowanych w latach 2020-2022 wyniosła 35 670,00 zł brutto.  

27.07.2022 

− podpisałam akt służebności przesyłu działki nr 106/11 obręb Zastawno  

− Pani Alina Mikołajczyk otrzymała stopień nauczyciela dyplomowanego w Delegaturze 

Kuratorium Oświaty w Elblągu. 

28.07.2022 

− oraz w dniach 5,11,18 sierpnia 2022 r. odbyły się cykliczne narady robocze z udziałem 

przedstawicieli Zamawiającego, Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa 

zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją 

reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej (2020-2022), tematem narad było 

omówienie powodów powstania opóźnienia w realizacji zadnia. Zamawiający wystąpił 

także do Wykonawcy o pisemne wyjaśnienie przyczyn zaistniałej sytuacji oraz 



 
 

przedstawienie uaktualnionego harmonogramu rzeczowo-finansowego robót w celu 

rozpatrzenia możliwości wydłużenia terminu realizacji zadania. 

 

− odbył się odbiór usterek stwierdzonych podczas ostatniego przeglądu gwarancyjnego w 

Przedszkolu w Młynarach. 

29.07.2022 

− zakończył się remont drogi powiatowej Nr 1158N na odcinku Młynarska Wola – Janiki 

Pasłęckie – granica powiatu elbląskiego. Wykonawcą w/w zadania była firma 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowe "TUGA" Sp. z o.o. z Nowego Dworu 

Gdańskiego. 

Zakres prac obejmował: 

• wykonanie nowej nawierzchni bitumicznej na jezdni,  

• wzmocnienie istniejącej konstrukcji drogi,  

• lokalne wyrównanie istniejącej konstrukcji drogi,  

• odmulenie istniejących rowów,  

• oczyszczenie istniejących przepustów pod koroną drogi oraz zjazdami wraz z remontem 

przyczółków, wykonanie poboczy z kruszywa łamanego stabilizowanego mechanicznie,  

• mechaniczne karczowanie zagajników średnich od 31% do 60% powierzchni - krzaki 

wzdłuż poboczy,  

• wymiana istniejącego oznakowania pionowego,  

• wykonanie oznakowania poziomego. 

Modernizacja realizowana była z 65% dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

przy współudziale we wkładzie własnym Powiatu Elbląskiego 

− został podpisany aneks do umowy dot. zmiany „Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego miasta i gminy Młynary” z terminem zakończenia 

umowy 15.10.2022 r. 

 

− złożono do Instytucji Zarządzającej końcowy wniosek o płatność dla projektu pn. 

Wdrożenie systemu e-usług w Gminie Młynary. Kwota kosztów rozliczanych wnioskiem 

wyniosła 1 149 361,20 zł, w tym dofinansowanie w wysokości 976 957,02 zł.                  

02.08.2022 

− zawarłam aneks Nr 1 do umowy zawartej z Firmą Handlowo-Usługową ELMER - 

Przemysław Dolot z Wilcząt na realizacje zadania pn. „Wykonanie nawierzchni 

utwardzonej na odcinku drogi gminnej nr 107022N w miejscowości Kraskowo - Etap V 

km 1+914 do km 2+264”. Niniejszym aneksem został zmieniony zakres robót, a w związku 

z tym zmniejszono wynagrodzenie Wykonawcy z kwoty 196 000,00 zł, do kwoty 189 

336,00 zł. brutto. W dniu 07 września 2022 roku dokonano odbioru końcowego tego 

zadania.   



 
 

05.08.2022 

− spotkałam się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Młynary Panem Adamem Kędziorą w 

sprawie wspólnych inwestycji drogowych w Gminie Młynary. Na przyszły rok do 

wspólnych inwestycji zgłoszono odcinki drogi: Sąpy-Warszewo i dołożenie dwuśladu od 

mostu w Gardynach do drogi powiatowej koło Państwa Chodarów. 

06.08.2022 

− odbył się Turniej Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Młynary. 

08.08.2022 

− spotkałam się z Panem Andrzejem Śliwką Wiceministrem Aktywów Państwowych, 

Wśród tematów spotkania poruszone zostały tematy dotyczące inwestycji i pomocy dla 

samorządów. Przy wsparciu rządu w ramach Programu Inwestycji Strategicznych 

sfinansowane zostaną m. in.: 

o przebudowa drogi gminnej nr 107006N w m. Kaszewo i przebudowa drogi 

gminnej nr 107003N w m. Błudowo wraz z przebudową dróg wewnętrznych w m. 

Błudowo i Włóczyska – za kwotę 2 mln zł; 

o termomodernizacja budynków Szkoły Podstawowej wraz z montażem pompy 

ciepła i instalacji fotowoltaicznej za 5 mln zł; 

o przebudowa budynków Ośrodka Kultury oraz obiektów Stadionu Miejskiego 

wraz z montażem instalacji fotowoltaicznej za 6 mln zł. 

09.08.2022 

− oraz 29 sierpnia 2022 r. odbyły się cykliczne narady robocze z udziałem przedstawicieli 

Zamawiającego, Inspektora nadzoru i Wykonawcy zadania inwestycyjnego pn.” 

Odrodzenie kulturowego i historycznego krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i 

Młynary (Polska) w interesie skoordynowanego rozwoju lokalnego (2020-2022). Na 

naradach omówiono wykonanie robót oraz wskazano drobne usterki do usunięcia przez 

Wykonawcę mające na celu poprawienie efektów wykonanych robót. 

przy tej okazji spotkałam się również z Panem Grzegorzem Smolarkiem w sprawie 

uporządkowania terenu przy Restauracji Deja Vu. 

10.08.2022 

− spotkałam się w Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach w sprawie budowy 

przyłącza wodociągowego do działki nr 174 przy ulicy Warszawskiej w Młynarach. 

 

− odbyło się spotkanie w Nadleśnictwie Młynary. Spotkanie dotyczyło szczegółów odbioru 

płyt oraz omówienie kwestii związanych z zamianą gruntów pomiędzy Nadleśnictwem 

Młynary a Gminą Młynary. 

  

− rozpoczęła się kontrola cmentarzy komunalnych przez NIK. Kontrola potrwa do połowy 

października. 

 



 
 

11.08.2022 

− wysłano do Centrum Informacji Lasów Państwowych wniosek do konkursu pn. „Drewno 

jest z lasu” w zakresie dofinansowania do zagospodarowania amfiteatru w Młynarach, w 

tym zakupu wyposażenia w postaci drewnianych ław i stołów z zadaszeniem. 

Wnioskowana kwota wynosi 123 000,00 zł brutto, w tym 100% dofinansowania.  

12.08.2022 

− wzięłam udział w Garnizonowych obchodach Święta Wojska Polskiego, które odbyło się 

na boisku szkolnym w Młynarach. Z tej okazji miał miejsce przemarsz wojsk ulicami 

miasta, pokazy sprzętu wojskowego oraz pokaz sztuk walki. Z okazji Święta Wojska 

Polskiego odbyło się wręczenie nagród i odznaczeń zawodowych. 

16.08.2022 

− spotkałam się z dyrektorami szkół oraz księgowymi w celu ustaleń oszczędności w 

budżecie. 

 

− odbyło się spotkanie w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego (uwzględnienie terenów pod farmę fotowoltaiczną). 

 

− odbyło się spotkanie z Młodymi Sołtysami Gminy Młynary w sprawie organizacji 

Młodzieżowego Turnieju Sołectw. 

 

− spotkałam się Sołtysami w sprawie organizacji Dożynek Gminnych 2022. 

17.08.2022 

− odbyła się narada ze Starostą Elbląskim oraz Jednostkami Organizacyjnymi Powiatu 

Elbląskiego. Posiedzenie dotyczyło spraw związanych z podejmowaniem działań na 

administrowanym terenie w zakresie organizacji pomocy uchodźcom z Ukrainy. 

 

− odbyło się spotkanie z Andrzejem Śliwką Wiceministrem Aktywów Państwowych w 

sprawie posadowienia na terenie naszej gminy wiatraków i farm fotowoltaicznych. 

 

− spotkałam się z Panem Krzysztofem Semmerlingiem z PKS w sprawie dowożenia uczniów 

do szkól w związku z rozpoczęciem roku szkolnego. 

22.08.2022 

− uczestniczyłam w otwarciu pleneru plastycznego „Bliżej Natury” w gospodarstwie 

agroturystycznym u Piotra i Pawła zorganizowanym przez Ośrodek Kultury w Młynarach. 

23.08.2022 

− zwołałam zebranie sołeckie w Sołectwie Zaścianki w celu odwołania Sołtysa Zaścianek w 

związku z wnioskiem, który wpłynął od mieszkańców sołectwa do tutejszego urzędu. 



 
 

24.08.2022 

− wzięłam udział w zebraniu sołeckim sołectwa Płonne, na którym ustalono fundusz sołecki 

na 2023 r. 

26.08.2022 

− uczestniczyłam w zakończeniu pleneru plastycznego połączonego z wystawą prac 

plenerowych w Ośrodku Kultury. 

 

− wysłano do Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie wniosek o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla rozbudowy drogi nr 107004N Warszewo – 

Zastawno. Projekt zakłada wykonanie nakładki asfaltowej począwszy, od skrzyżowania z 

drogą wojewódzką nr 509 w Zastawnie w stronę Warszewo na długości 1 km 600 m. 

Całkowity koszt zadania planuje się w kwocie 2 652 000,00 zł. Kwota dofinansowania 

ustalana jest przez Prezesa Rady Ministrów po wybraniu projektu do realizacji.  

27.08.2022 

− odbył się Młodzieżowy Turniej Sołectw w miejscowości Płonne, w którym I miejsce zajęło 

sołectwo Płonne. Gratulujemy. 

 

− wzięłam udział w Dożynkach Gminnych w Gminie Rychliki, podczas których zostały 

wręczone odznaczenia „Zasłużony dla kultury polskiej” Pani Agnieszce Socha oraz Pani 

Edycie Wasiluk-Jarosz oraz za „Działalność dla Sportu” Pani Beacie Duszy, Panu 

Krzysztofowi Browalskiemu i Ryszardowi Sosnowskiemu. 

 

− wzięłam udział w „Zakończeniu wakacji” zorganizowanym przez Sołectwo Kraskowo. 

29.08.2022 

− spotkałam się z Panią Karoliną Manikowską przedstawicielką Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków Elbląg Delegatura w celu omówienia możliwości wykonania 

przycięcia koron drzew rosnących przy nowo wybudowanym amfiteatrze w Młynarach 

oraz dokonania zmian w projekcie w zakresie zastosowanych materiałów do wypełnienia 

herbu. 

 

− spotkałam się z Panem Krzysztofem Semmerlingiem w sprawie dowożenia uczniów do 

szkół. 

 

− odbyło się spotkanie z prezesem Tauronu w sprawie możliwości lokalizowania na terenie 

gminy Młynary turbin wiatrowych. 

 



 
 

− przeprowadzone zostały zabiegi konserwacyjno - utrzymaniowe koryta rzeki Gardyna,  

od Młynarskiej Woli do jej ujścia. Zakres prac obejmował: rozbiórkę zapór bobrowych 

oraz wykaszanie. 

30.08.2022 

− dokonano wizji lokalnej z udziałem przedstawicieli Zamawiającego i Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Młynarach, w czasie wizji na miejscu budowy obecny był Pan Grzegorz 

Gudecki reprezentujący Wykonawcę robót, który szczegółowo omówił technologię 

wykonanych prac w zakresie procesów oczyszczania ścieków. 

 

− dokonano komisyjnego odbioru robót obejmujących wykonanie zewnętrznej instalacji 

wodno-kanalizacyjnej doprowadzonej do budynku świetlicy wiejskiej w Sąpach. Roboty 

instalacyjne wykonał Pan Ireneusz Kiliański prowadzący działalność gospodarczą pn. 

TYMSON ul. Traugutta 6/2 14-420 Młynary. Wykonane roboty odebrano bez uwag. 

01.09.2022 

− Pani Anna Kołodziej-Rabiczko reprezentowała mnie podczas rozpoczęcia roku szkolnego 

w Szkole Podstawowej w Młynarach i w Błudowie. 

 

− spotkałam się z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurskiego Gustawem 

Markiem Brzezinem w sprawie zaplanowania w budżecie województwa warmińsko-

mazurskiego na rok 2023 przebudowy skrzyżowania drogi 509 koło stacji paliw z drogą 

za miejscowość Płonne (etap I). 

02.09.2022  

− dokonano otwarcia ofert z przetargu nieograniczonego sprzedaży działek budowlanych 

położonych w Młynarach przy ul. Staszica. Złożono dwie oferty na dwie nieruchomości 

na kwotę 79 089,00 zł i 88 092,00 zł. 

 

− odbyły się uroczyste obchody 10-lecia podpisania umowy partnerstwa pomiędzy miastami 

Młynary (Polska) i Brokdorf (Niemcy). W obchodach uczestniczyła delegacja z Młynar, 

W m. Brokdorf odsłonięto kamień upamiętniający naszą 10-letnią współpracę. 

05.09.2022 

− dokonano komisyjnego odbioru końcowego robót zadania inwestycyjnego pn. 

“Odrodzenie kulturowego i historycznego krajobrazu małych miast Laduszkin (Rosja) i 

Młynary (Polska) w interesie skoordynowanego rozwoju lokalnego (2020-2022), komisja 

odebrała wykonane roboty bez uwag. 

07.09.2022 

− odbyło się spotkanie z Panem Radosławem Kiwilszą w sprawie programu funkcjonalno-

użytkowego Szkoły Podstawowej. 



 
 

 

− wzięłam udział w uroczystości pogrzebowej Pana Romualda Szawko. Pan Romuald 

Szawko odszedł w wieku 99 lat. Przeszedł szlak bojowy od Lenina do Berlina. 

09.09.2022 

− odbyła się cykliczna narada robocza z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników retencyjnych 

ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz 

infrastruktury towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było omówienie wykonanych 

dotychczas prac oraz zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe dni. 

10.09.2022 

− wzięłam udział w Dożynkach Gminnych w m. Węzina gm. Elbląg oraz w Dożynkach 

Gminnych w Gronowie Elbląskim. 

11.09.2022 

− Koło Gospodyń Wiejskich z Nowego Monasterzyska wzięło udział w „Ogólnopolskim 

konkursie kulinarnym dla Kół Gospodyń Wiejskich "Bitwa Regionów" etap I powiatowy 

w Tolkmicku. Przygotowana prze nie “Baba ziemniaczana z sosem grzybowym” otrzymała 

I miejsce. Gratulujemy i życzymy powodzenia w II etapie bitwy. 

12.09.2022 

− podpisano protokół uzgodnień z Państwowym Gospodarstwem Leśnym, Lasy Państwowe, 

Nadleśnictwo Młynary w sprawie zamiany gruntów określonych jako drogi gminne 

wewnętrzne. 

15.09.2022 

− rozpoczną są zabiegi konserwacyjno - utrzymaniowe koryta rzeki Bauda. Zakres prac 

obejmował będzie:  

• naprawa bystrotoków zlokalizowanych w bezpośrednim sąsiedztwie nowopowstałego 

amfiteatru, 

• oczyszczanie koryta rzeki, 

• wykaszanie, 


